

# collign<sup>o</sup>n

## guitar

### **en**

Collignon is a guitarist from Vienna. At the age of 15 he got a college place at MUK-University, where he also did his bachelor's degree in classical guitar with honor. Beside his classical career he started to compose and play acoustic fingerstyle music and works for pop-music projects like Miel and Einfach Flo. With latter they had the pleasure to perform in front of almost 50.000 people at the legendary Donauinselfest.

Collignon describes his own music style as acoustic fingerstyle guitar with classical and pop influences. Apart from his musical life he studied sport,- culture,- and eventmanagement and is currently doing a pilot training at Austrian airlines.

Collignon plays Furch, Maton and Dieter Müller guitars and uses Elixir and Augustine strings.

### **de**

Collignon ist ein Gitarrist aus Wien. Im Alter von 15 Jahren erhielt er einen Studienplatz an der MUK-Universität, wo er auch seinen Bachelor in klassischer Gitarre mit Auszeichnung absolvierte. Neben seiner Konzertkarriere begann er akustischen Fingerstyle zu spielen und zu komponieren und arbeitet heute auch für Pop-Projekte wie Miel und Einfach Flo. Mit letzteren hatte er das Vergnügen beim legendären Donauinselfest vor nahezu 50.000 Menschen aufzutreten.

Collignon selbst beschreibt seinen Musikstil als akustischen Fingerstyle mit klassischen und populären Einflüssen. Neben seiner musikalischen Laufbahn studierte er Sport,- Kultur,- und Eventmanagement und absolviert derzeit eine Pilotenausbildung bei Austrian Airlines.

Collignon spielt Gitarren von Fruch, Maton und Dieter Müller und verwendet Elixir und Augustine Saiten.

### **contact**

Lukas Schweighardt  
guitar@collignon.at  
www.collignon.at  
+43 6506010785

2344 Maria Enzersdorf  
Austria

